



नेपाली राजदूतावास, पेरिस
EMBASSY OF NEPAL, PARIS

विदेशबाट हवाई उडान मार्फत नेपाल यात्रा
गर्नेहरूका लागि अत्यन्त जरूरी सूचना

विश्वभर फैलिदै गईरहेको नयाँ भेरियन्ट सहितको कोभिड-१९ को संक्रमण नेपालमा बढ्दै गएको सन्दर्भमा सोको रोकथाम, नियन्त्रण तथा उपचारको सम्बन्धमा नेपाल सरकार मन्त्रपरिषदबाट मिति २०९७/०१/१९ मा देहाय बमोजिमको निर्णय भएको व्यहोरा सम्बन्धित सबैलाई सूचना गरिएको छ।

- ❖ मिति २०७८/०१/२३ गते (तदनुसार ६ मे २०२१) राती १२ बजे पछि २०७८ बैशाख मसान्त (तदनुसार २३ मे २०२१) सम्म सम्पूर्ण व्यवसायिक अन्तर्राष्ट्रिय हवाई उडानहरू बन्द गर्ने।
- ❖ अन्तर्राष्ट्रिय उड्डार तथा चार्टर्ड उडानको हकमा स्वास्थ्य सुरक्षा मापदण्डको पूर्ण पालना हुने गरी संस्कृति, पर्यटन तथा नागरिक उड्डयन मन्त्रालयले उडान अनुमति जारी गर्ने।
- ❖ चार्टर्ड र अन्तर्राष्ट्रिय उडानबाट जाने आउने यात्रुहरूको बार कोड र फोटो सहितको COVID-१९ PCR Negative Report अनिवार्य गर्ने।

AVIS URGENT À TOUS LES VOYAGEURS AU NÉPAL

Afin de prévention et de contrôler la propagation du COVID-19 avec la nouvelle variante au Népal, il s'agit de notifier à tous les voyageurs au Népal par avion que les décisions suivantes ont été prises par le gouvernement du Népal le 02 mai 2021 :

- ❖ Tous les vols commerciaux internationaux vers et depuis Népal seront suspendus à partir de minuit du 06 mai au 14 mai 2021.
- ❖ Le Ministère de la Culture, du Tourisme et de l'Aviation civile délivrera l'autorisation des vols internationaux affrétés et de sauvetage à condition que les protocoles sanitaires du gouvernement du Népal soient pleinement respectés.
- ❖ Les passagers voyageant au Népal via des vols internationaux affrétés et de sauvetage doivent fournir le résultat PCR négatif avec photo identification et le code à barres.



नेपाली राजदूतावास, पेरिस
EMBASSY OF NEPAL, PARIS

URGENT NOTICE TO ALL VISITORS
TRAVELLING TO NEPAL

In order to prevent and control the spread of COVID-19 with its new variant in Nepal, this is to notify to all visitors travelling to Nepal by plane that the following decisions have been taken by the Government of Nepal on May 02, 2021:

- ❖ All International Commercial flights to and from Nepal will be suspended with effect from midnight of 06 May to 14 May 2021.
- ❖ The Ministry of Culture, Tourism and Civil Aviation will issue permission for International chartered and rescue flights on condition that health protocols of the Government of Nepal are fully observed.
- ❖ Passengers travelling to Nepal via international chartered and rescue flights are required to furnish **COVID-19 PCR Negative Report** with photo identification and bar code.